



# 7D6N THE SOUTHERN TAIWAN

## 7天6晚台湾南部游

Tour Code 团号: ATKH/AK-07

\*Valid Start From Jun 2019

\*有效期只限于 2019 年 06 月

**CITIES!**  
城市!

- ❖ Kaohsiung - Pingtung - Taitung - Tainan - Nantou - Taichung
- ❖ 高雄 - 屏东 - 台东 - 台南 - 南投 - 台中

**SLEEP!**  
住宿!

- ❖ Hotel based on Local 3+4 Star (Final confirmation on similar standard)
- ❖ 当地 3+4 星住宿 (最后确认于同等级酒店为准)

- |  |                       |
|--|-----------------------|
| ❖ Kaohsiung 2N Leasing Hotel - 3*        | ❖ 高雄 2晚 - 丽馨精品商旅 - 3* |
| ❖ Taitung 1N Goya Hot Spring Hotel & Spa | ❖ 台东 1晚 - 知本高野温泉大饭店   |
| ❖ Pingtung 1N Kentington Resort          | ❖ 屏东 1晚 - 小垦丁度假村      |
| ❖ Tainan 1N Best Hotel - 4*              | ❖ 台南 1晚 - 立多文旅 - 4*   |
| ❖ Taichung 1N Twinstar Hotel - 3*        | ❖ 台中 1晚 - 双星酒店 - 3*   |

**CUISINES!**  
道地美食!

- ❖ Taiwan Specialty, Imperial Healthy Specialty, Local Farm Specialty, Kentington Specialty, Noble Family Steak House
- ❖ 台式料理, 养生御膳餐, 山地风味餐, 小垦丁特色餐, 贵族世家风味

**SHOPPING!**  
购物站!

- ❖ Aboriginal Specialty Centre, Pearl, Tea
- ❖ 原住民特产, 珍珠, 茶叶

### Day 1 Kuala Lumpur → Kaohsiung

- Upon arrival meet and greet by local representative.
  - **Ruifeng Night Market:** Is located on the Yucheng Road and Nanping Road sections of Zuoying District, Kaohsiung City. It has a history of 20 years. It has more than 1000 booths and sells a wide variety of things including snacks, costumes, and popular accessories.  
*\*\* Remarks: If ruifeng night market is closed will replace to other night market.*
- 吉隆坡 → 高雄
- 抵达后由当地代表迎接与问候。
  - **瑞丰夜市:** 位于高雄市左营区裕诚路和南屏路段, 拥有 20 年的历史, 摆设摊位超过 1000 个, 贩卖的东西五花八门, 包括小吃、服饰、流行饰品等聚集地。 *\*\* 注意: 如遇休市, 则更改其它夜市替代。*

### Day 2 Kaohsiung (32km) ⇄ Pingtung (140km) ⇄ Taitung (B/L/D)

- **Chunfan Rock:** Is located at south of Kenting main street, it is one of the most well-known spots in Kenting, the height of this huge rock is around 18M, people usually like to take a photo with it when they come to Kenting.
- **Eluanbi Lighthouse:** Is a century old lighthouse which located in Kenting, one of the southernmost point of Taiwan. It also called as "The Light of East Asia" because its intensity is the most powerful among Taiwan lighthouses.

- **Longpan Park:** To admire the remarkable picturesque scenery of the cape.
- **Feng Chui Sha:** It's a best photography location and place to enjoy the ardor of desert.
- **Hot Spring Hotel:** Enjoy the famous hot spring.

**\*\* Remarks: Please bring along your own swim suit and cap.**

高雄 (32 公里) ㊦ 屏东 (140 公里) ㊦ 台东 (早/午/晚)

- **帆船石:** 帆船石是垦丁知名的地标景点之一，许多游客来到垦丁都不免要与它合照留念一番，它是由附近台地所滚落的珊瑚礁，高约 18 公尺，非常巨大，状似一艘即将扬起的帆船，故以此命名。
- **鹅銮鼻灯塔:** 是位于垦丁的一个以百年灯塔驰名即是台湾八景之一。目前是台湾光力最强的灯塔，被称为“东亚之光”。
- **龙盘公园:** 欣赏壮丽的海峡风景。
- **风吹砂:** 风景摄影取材之地，体会小沙漠的风貌。
- **温泉饭店:** 享受有名温泉，素有美人汤之称的碳酸氢钠泉，往往吸引众多汤客前往，泡了神清气爽，舒适愉快 **\*\* 注意: 请自备泳衣和泳帽。**

### Day 3 Taitung (140km) ㊦ Pingtung (B/L/D)

- **Ah Du Shop (Include cycling tour or own expenses for electric bicycle):** Enjoy biking tour + walking tour in the rural field. **\*\*Cycling Route: Japanese-style Principal's Residence - Sinto Shrine - Praire - Lying on Grassland - Wulin Green Tunnel - Celebrity Tea District**
  - **Yuan Sen Applied Botanical Garden:** A natural and non-polluting organic planting garden that promotes a range of high-tech healthy products.
  - **Kentington Resort:** Enjoy the facilities which includes outdoor swimming pool, SPA pool, table tennis, billiards, gym room, children's playroom, hiking trail and sheep feeding area
- 台东 (140 公里) ㊦ 屏东 (早/午/晚)
- **阿度的店(含自行车导览或者自费电动车):** 体验田野乡村自行车游 + 专人导览。
  - **\*\* 自行车路线: 日本校长宿舍 - 日本神社昆祠堂 - 大草原 - 躺草皮 - 绿色隧道 - 名人茶区**
  - **原生应用植物园:** 天然无污染有机栽种之地，推广出一系列预防疾病的高科技养生保健食品。
  - **小垦丁度假村:** 享用户外游泳池，SPA 水疗池，桌球，撞球，健身房，儿童游戏室，登山步道，羊舍喂食区。

### Day 4 Pingtung (74km) ㊦ Tainan (B)

- **Navy Destroyer Museum (Free ship boarding pass):** It is Taiwan's first warship museum which located in Anping. Visitors even get to have a glimpse of the armament, inclusive of torpedo tubes for launching torpedoes, a torpedo track, a helicopter apron and surveillance radar.
  - **Anping Old Street:** Taiwan's oldest old street, with many specialty shops on both sides of the street, the citrus shop, the ancient early-flavored children's snack bar and at here you may try to taste a few Taiwanese snacks.
  - **Blueprint Cultural and Creative Park:** The area of the historical judicial dormitory evolved into a blue map with 3D style, which is one of the most popular photo stop in Tainan.
- \*\* Remarks: Blueprint Cultural and Creative Park is closed on Tuesday and will replace to Contemporary Art Museum.**
- **Tainan Night Market:** The largest market in Tainan, where you can enjoy the variety of foods
- 屏东 (74 公里) ㊦ 台南 (早)
- **德阳舰园区(赠送登舰门票):** 位于安平台湾第一座军舰博物馆。博物馆内有武器装备，包括用于发射鱼雷的鱼雷发射管，鱼雷发射轨，直升机停机坪和监视雷达等。
  - **安平老街:** 有“台湾第一街”之称，台湾最古老的老街，街道两旁聚集了许多特色店家，柑仔店、古早味童玩小吃店还有百年的蜜饯店咸酸甜，并有相当多台南小吃可品尝。
  - **蓝晒图文创园区:** 旧司法宿舍的区域进化为 3D 的蓝晒图，是台南其中一个热门拍照打卡之地。
  - **\*\* 注意: 周二休馆，则更改海安路艺术造街替代。**
  - **台南夜市:** 台南最大的夜市，这里售卖各种美食和价廉物美的物品服饰。

## Day 5 Tainan (180km) ⇄ Nantou (75km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Sun Moon Lake**: Situated in Nantou County. It is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shape like a crescent moon.
- **Wen Wu Temple**: Temple located on the northern waist of Sun Moon Lake. Main dedicated Confucius, Yue Fei and Guan Yu.
- **Feng Jia Night Market**: Biggest night market in Taichung, Taiwanese delicacies, drinks, food shops known as the first station in Taiwan.  
台南 (180 公里) ⇄ 南投 (75 公里) ⇄ 台中 (早/午)
- **日月潭**: 位于南投，是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮，向西侧望又如月钩，因而得名。
- **文武庙**: 是位于日月潭北边山腰处的一座。主祀关公并供奉孔子及岳飞等神明。
- **逢甲夜市**: 台中最大观光夜市，这里的特色小吃，也号称全台第一。

## Day 6 Taichung (173km) ⇄ Kaohsiung (B/L)

- **Dream Mall (Ferries Wheel on own expenses)**: The largest mall with ferries wheel in Taiwan.
- **Golden Pineapple Castle DIY**: Is the first pineapple cake sightseeing factory in Taiwan, which looks like a fairy tale world castle, presents the growth and the production process of pineapple in a scientific way, and there are some interactive games suitable for adults and children.
- **Rainbow Church + Sea Pearl**: The main art work in church is the largest gold shell decoration art in Asia.
- **Cijin Old Street**: It is a lively food street which selling fresh seafood in market.  
台中 (173 公里) ⇄ 高雄 (早/午)
- **梦时代购物中心(摩天轮自费)**: 是全台湾最大规模购物中心，商场内有摩天轮。
- **黄金菠萝城堡凤梨酥 DIY**: 台湾第一名凤梨酥观光工厂，外观如童话世界的城堡，以科技方式来呈现凤梨的成长及凤梨的制作过程，并且有些许科技互动游戏，是一处大人小孩都适合参观之幸福城堡。
- **彩虹教堂 + 海珍珠**: 教堂象征雨过天晴的彩虹，内设的主作品为亚洲最大的黄金大贝壳装置艺术。
- **旗津老街**: 是一个热闹的美食街，街上售卖新鲜海产。

## Day 7 Kaohsiung → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport for flight sweet home.  
高雄机场 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.  
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.  
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。